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Uit de bedrijfsraad 
J.Beekinan 
Het bestuur van de Bedrijfsraad kwam op 18 november 
1996 in Tilburg bijeen. De volgende punten werden 
besproken: 
• Op last van de gemeente moet de Bijenstal op 'Schier' 

worden verplaatst. De kosten hiervan zijn ongeveer 
f 70.000,-. Het bevruchtingsstation is een Stichting en 
zal zelf zaken moeten doen met de Gemeente. 

• Tot nu toe werd de bijdrage van de imkers aan de 
Ambrosiushoeve door het Landbouwschap 
overgemaakt. De leden van de Bedrijfsraad gaan ermee 
akkoord dat de secretaris van de Bedrijfsraad nu 
rechtstreeks deze bijdrage zal overmaken. 

- Het gerucht deed de ronde dat België via de Europese 
Unie subsidie zou geven voor ziektebestrijding. De, 
feitelijke situatie is: 

- Er wordt geen subsidie verstrekt via de Europese Unie. 
- Voor het georganiseerd bestrijden van de varroamijt 

(Varroatose) geeft de Belgische overheid 50 % subsidie. 
• De onderzoekvoorstellen 1997 voor de Ambrosiushoeve 

zijn goedgekeurd. 
• Voor spuitschade bij een Nederlandse imker in Frankrijk 

kan de Bedrijfsraad geen partij zijn naar de Franse 
overheid. 

• Spuitschade 1996 
- Er is nog geen reactie ontvangen van de LTO en de CTS 

(Commissie Toelating Spuitmiddelen) op de brieven van 
de Bedrijfsraad. 
In overleg met de Ambrosiushoeve en de imkers uit de 
omgeving van Boekel zal de AID een project starten om 
de oorzaak van de regelmatig optredende bijensterfte op 
te sporen. Dit onderwerp staat ook op de agenda van het 
overleg met de Plantenziektenkundige Dienst van 6 
december 1996. 
De leden van de Bedrijfsraad hebben het zeer positief 
ervaren dat de voorzitter van de Bedrijfsraad, de heer 
D. Vunderink, zo snel heeft gereageerd naar de pers op 
de eerste schademeldingen afgelopen zomer. Hij 
verdient alle lof voor zijn alerte optreden. 

- Het onderzoek naar residuën van bestrijdingsmiddelen 
kan alleen door de AID worden georganiseerd. De 
Ambrosiushoeve heeft hiervoor niet de middelen. 

• Wat moet er allemaal geregeld worden nu de Afdeling 
Bijenteelt van het Landbouwschap is opgeheven: 
De coordinatie van de mede-financiering van de 
Ambrosiushoeve. 

- Het overleg over de bestuivingsvergoeding. Voor 1997 
is de huidige regeling nog van kracht. 

- Onderwijs. 
- Richtlijnen bestrijding Amerikaans vuilbroed. 
- Indienen van onderzoekvoorstellen voor de 

Ambrosiushoeve 

- Het is zinvol om een aantal zaken goed af te stemmen, 
zoals wat te doen bij spuitschade en ook het besluit dat: 
Men geen lid kan zijn van een inikersorganiNatie :onder 
de bijdrage roof 10.- voor de Ambrosiushoere af le 
dragen. 

De Bedrijfsraad wordt als nuttig ervaren. Belangrijk is 
dat de Raad daadkrachtig optreedt. Een commissie uit de 
Bedrijfsraad zal een notitie 'Hoe verder met de 
Bedrijfsraad" opstellen. Deze zal op de volgende 
vergadering worden besproken. 
• Het landelijk Drachtplantenoverleg 

De leden van de Bedrijfsraad vinden dat dit overleg 
moet blijven. De kosten hiervan zullen bij toerbeurt 
door de organisaties worden gedragen. Er zal een 
modelbrief worden opgesteld die door de imkers-
organisaties, kringen en verenigingen naar boseigenaren, 
beheerders van natuurgebieden en andere overheden kan 
worden gestuurd. In deze brief zal de noodzaak van de 
aanplant van dracht bomen worden bepleit. 

• Een ontheffingsverzoek voor het gebruik van mieren-
zuur zal worden opgesteld en bij het Bureau Registratie 
Diergeneesmiddelen in Wageningen worden ingediend. 

• Commissie Concurrentie Bijen met andere Insekten 
- De samenstelling van de Commissie is bekend. 

Natuurmonumenten. [VN, KNNV zijn in de commissie 
vertegenwoordigd. 

- Een belangrijk doel zal zijn om wederzijds begrip te 
kweken en onbegrip weg te nemen. 

• Apimondia Congres 1997 in Antwerpen 
- De voorzitter van de Bedrijfsraad zal Nederland 

vertegenwoordigen. 
- Overwogen wordt om een excursie van het Congres 

naar de Ambrosiushoeve te regelen. 
- Indien nodig dan kunnen er materialen worden geleverd 

voor de stand waar de Nederlandstalige imkers zich 
zullen presenteren. 
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Legpenning voor P. Gijsbers 
mw. A. van de Linden 
Tijdens de Ambrosiusviering van zaterdag 7 december jl. 
mocht dhr. P. Gijsbers de legpenning in ontvangst nemen 
vanwege het feit, dat hij 60 jaar imker was. 
Dhr. Jo Janssen, hoofdbestuurslid, was hiervoor speciaal 
naar Boekel gekomen om hem deze onderscheiding te 
overhandigen, hetgeen hij deed samen met inw. Annie 
van de Linden. Hij schetste in het kort enkele verdiensten 
van de jubilaris. 
In de loop van 1936, op vijftien-jarige leeftijd, besloot 
Piet bijenhouder te worden en werd hij lid van afdeling 
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Boekel. Van zijn vader kreeg hij indertijd acht bijenkasten 
cadeau, omdat hij al reeds vier korven had. Piet is klein 
en tenger en zijn collega's noemen hem 'ons Pietje'. Hij 
is niet alleen een bekend imker. maar ook één van de 
meest sociale bijenhouders in de regio. Hij staat altijd 
klaar voor andere leden, is niet uit op eigen belang en 
doet anderen graag een plezier. 
Piet was ruim 40 jaar secretaris van afdeling Boekel en 
tot aan de dag van vandaag nog steeds bestuurslid. Omdat 
de vereniging niet voldoende financiën bezat werd 
gedurende vele jaren bij hem aan huis de 
`Ambrosiusviering' gehouden. Hierbij werd hij trouw 
door zijn in 1995 overleden vrouw Tina terzijde gestaan. 
Piet heeft nog vele functies binnen de vereniging: o.a. 
coiirdinator voor het reizen naar koolzaad, fruit en heide; 
keurmeester voor de bedrijfswedstrijd; mentor voor 
beginnende leden; is meestal aanwezig bij Open Dagen 
en markten; ontvangt schoolkinderen op excursie en zorgt 
voor de behandeling van vervelende wespennesten. 
Verder heeft hij nog vele hobby's, zoals kaarten, biljarten 
en knutselen bij de Hobbyclub. 
Voor al deze verdiensten werd hij in 1994 onderscheiden 
met de eremedaille in zilver, verbonden aan de Orde van 
Oranje Nassau. 
Dhr. Janssen vond, dat imkers zoals Piet, meer naar 
buiten zouden moeten treden en samen met andere 
natuur- en milieuverenigingen aan de weg moeten gaan 
timmeren. 
Wij, als bijenhouders. kunnen samen met onze bijen en 
andere bestuivende insekten, een grote bijdrage leveren 
aan het behoud van onze natuur. Ook moeten wij de 
bijenhouderij uitdragen naar het grote publiek en zo zou 
ik nog even kunnen doorgaan met adviezen. 
Piet, nogmaals bedankt voor je inzet en gegeven 
voorbeeld en ik denk, dat je ook van jouw leven een 
prachtige korf hebt gevlochten. PROFICIAT 

Hierna werd de legpenning aan de jubilaris overhandigd. 
De voorzitter van afdeling Boekel e.O. sprak ook nog een 
gelukwens uit aan het adres van dhr. Gijsbers, die op zijn 
beurt iedereen bedankte voor zijn ontvangen 
onderscheiding. 

Verslag Drachtplantenoverleg 
J. Beekman 
Op 9 december 1996 heeft de Drachtplantencommissie 
van de bond vergaderd met de coordinatoren 
drachtverbetering van de verenigingen in de 
Ambrosiushoeve te Hilvarenbeek. 24 verenigingen waren 
aanwezig met 36 personen. 
De volgende zaken zijn aan de orde geweest: 
• Opening van de vergadering door C. Havermans, die 

aangaf dat de Ambrosiushoeve de plaats is om over-
drachtverbetering te vergaderen. Verder deelde hij mee 
dat de Bestuivingsregeling ook in 1997 van kracht blijft 
en dat de Bedrijfsraad heeft besloten om de drachtver-
beteringscommissie (landelijk) te laten bestaan. De 
organiserende vereniging/bond neemt de kosten voor 
zijn rekening. 

• De drachtplantenfolders, waarvan men kopieën kan 
maken. zijn uitgereikt. Ze kunnen als strooifolder 
worden gebruikt. De folders zijn samengesteld en 
worden uitgegeven door de Bedrijfsraad. 

- Verder heelt de Bedrijfsraad een aanbevelingsbrief. 
handelend over de assortimentskeuze, beplanting en 
onderhoud natuurgebeiden opgesteld. 
De Bedrijfsraad stelt ook folders beschikbaar over de 
Tilbinger en Brandenburger zaadmengsels. 

• De drachtplantenmap: 
Na discussie over het bijhouden/aanvullen van de map 
is besloten om deze te handhaven. Aan te vullen met 
bomen, struiken en bollen. Ook eventuele rondschrijvens 
en folders kunnen in de map bewaard worden. Rond te 
sturen door de secretaris. Namen van instanties en films 
worden aangepast. 

• Het gezamenlijk te laten vergaderen van de coordinatoren 
voor drachtplanten en ziektebestrijding was voor de 
aanwezigen geen probleem (meestal dezelfde personen). 
E.e.a. zal in de Algemene Vergadering aan de orde 57 
worden gesteld. 

• Concurrentie tussen honingbijen. solitaire bijen en 
andere insekten werd ingeleid door C. Havermans. Er is 
weinig of geen begrip bij andere `groengroepen'm.b.t. 
onze honingbijen. Er zou teveel concurrentie zijn. wat 
ten koste gaat van de aanwezige insekten. Een commissie 
(IKC) is bezig om vooroordelen weg te nemen en een 
literatuuronderzoek op te starten. Via sheets liet de in-
leider zien dat er bijna geen concurrentie is. Waar ande-
re insekten op vliegen worden honingbijen maar zelden 
waargenomen. Een waterval van planten en insekten 
werd ten tonele gevoerd. Een goed voorbereide inleiding. 

• Nu er geen koolzaad meer in Nederland verbouwd 
wordt. moeten wij zelf naar dracht uitkijken c.q. inzaai-
en. Dit onderwerp werd goed geïllustreerd met de 
videofilm 'Patrijzen op de rand', uitgegeven door de 
`Stichting Behoud Natuur en Leefmilieu'. Deze 
Stichting heeft ook de nodige folders behorende bij de 
videoband geleverd. De toon was contact te leggen met 
natuurbeheerders, om te proberen randen van akkers in 
te zaaien met drachtplanten. De landbouwer speelt 
hierbij een grote rol. 
Natuur op braakgelegde percelen en nieuwe gewassen 
door C. Smeekens ingeleid. In Nederland is ± 300 
hectare braakgelegd, en men is aan het onderzoeken of, 
en zo ja, welke bloeiende gewassen er op staan. Er komt 
geen geld meer van Den Haag. en een landbouwer zal, 
als hij aan braaklegging wil doen. e.e.a. met de provin-
cie moeten regelen. Veel gewassen zijn niet interessant 
voor de landbouwer. 

- Met Crambe (een éénjarig gewas) zijn wisselende 
ervaringen m.b.t.honing- en zaadopbrengst. 

- Boslief geeft een goede opbrengst. 
- Teunisbloem zou weer in de belangstelling staan. 
- Goudsbloem nog niet interessant. 

Afrikaantjes, nieuw soort in ontwikkeling, 
aaltjesbestrijder. Wordt door bijen matig bevlogen. 

• Nu de Afdeling Bijenteelt van het Landbouwschap is 
opgeheven is de Bedrijfsraad is het aanspreekpunt naar 
Den Haag en Brussel. 
• De afspraak is gemaakt om éénmaal per jaar de 
drachtplantencoiirdinatoren bij elkaar te roepen. 
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